
Protokół Nr 30/2021 
 

z posiedzenia Komisji Samorządowej  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

w dniu 8 grudnia 2021 r. 

 

Zdalne obrady Komisji otworzył Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej – 

Włodzimierz Sajda stwierdzając quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu 

do protokołu). 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12.09. 

 

Wobec braku uwag członkowie Komisji Samorządowej obradowali według 

zaproponowanego porządku obrad (porządek w załączeniu). 

 

Ad. I./ Analiza ładu przestrzennego w kontekście stwarzania możliwości 

rozwoju społeczno-gospodarczego, jako czynnika przeciwdziałającego 

depopulacji. (w załączeniu do protokołu) 

 

Nie zgłoszonych żadnych zapytań do w.w. materiału. 

 

Ad. II./ Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 13 grudnia 2021 r.,w sprawie: 

 

1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 r., 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

2) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

2022, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

3) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla potrzeb obniżenia podatku rolnego  

na obszarze Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w 2022 r., 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

4) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Ostrowcu Świętokrzyskim na 2022 r.,  

 



W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

5) zm. uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2023, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

6) uchwalenia Programu Wsparcia Ekonomii Społecznej w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2022-2025, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

7) pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na Dyrektora Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 4 w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM stosunkiem głosów:  

3 – za i jednym głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 

uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

8) rozpatrzenia petycji wielokrotnej dotyczącej podjęcia przez Radę Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego czynności uniemożliwiających lub nie dopuszczających 

do wprowadzenia podziału systemu nauki w szkołach podlegających Gminie 

Ostrowiec Świętokrzyski, ze względu na stan zaszczepienia na Covid-19, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

9) Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski 

na lata 2022-2024, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

10) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2022-2028, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

11) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku 

wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych i mieszkaniach chronionych, 

 



W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad systemu taryfowego i opłat 

za przejazdy, uprawnień do samorządowych ulgowych i bezpłatnych przejazdów oraz 

cen za usługi w zakresie publicznego transportu zbiorowego w granicach 

administracyjnych miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz Gmin sąsiadujących, 

które zawarły porozumienie międzygminne w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

13) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem  

lub zarządzającym jest Gmina Ostrowiec Świętokrzyski, warunków i zasad 

korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie, 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. III. /Informacja w sprawie podatku leśnego. 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM nie zgłosili żadnych uwag do w.w. informacji  

i  przyjęli ją do wiadomości. (w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. IV. / Sprawy różne. (m.in. zestawienie zbiorcze wyników konsultacji społecznych 

projektu „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2022-2028”). (w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM nie zgłosili żadnych uwag do w.w. 

zestawienia i  przyjęli go do wiadomości. 

 

Radny Wł. Sajda zgłosił propozycję, aby Przewodnicząca Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego zainicjowała spotkanie z Przewodniczącymi Klubów RM,  

tj. z Panem Dariuszem Kaszubą – Przewodniczącym Klubu Radnych „Prawo  

i Sprawiedliwość” oraz Panem Mariuszem Łatą- Przewodniczącym Klubu Radnych 

KWW Jarosława Górczyńskiego, w celu wypracowania wspólnego stanowiska,  

a w efekcie końcowym projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego 

poparcia dla polskich służb mundurowych strzegących granic Rzeczypospolitej 

Polskiej (napięta sytuacja na granicy wschodniej Polsko/Białoruskiej). 

 

Członkowie komisji poparli w.w. propozycję Pana Radnego Wł. Sajdy. 

 

Na tym zakończono dyskusję.  
 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 12.26. 



 

Protokołowała: Eliza Kaniewska 

Przewodniczył: Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej - Włodzimierz Sajda 


